
说  明  书

Instruction

首先非常感谢阁下使用本公司的产品：

Firstly thank you very much for choosing our product: 

本公司生产的超低容量雾化机广泛用于卫生防疫，消毒，灭菌，杀虫，除甲醛等喷雾工作等领域，本产品优点很多如定向好、射程远、杀虫效果好,省水、省药、作物叶子背面雾滴接收量多,对操作者无毒害等,用于空气消毒与压尘消毒,耗药量少,但雾滴直径小,数量多,在空气中分布均匀,飘浮时间长,达到有效消毒空气与尘埃的目的深受广大用户欢迎。

Our ultra-low capacity nebulizer can be widely used in disinfection, sterilization, insecticidal, formaldehyde removal and other spraying work. This product has many advantages such as accurate orientation, long range, good insecticidal effect, saving water and pesticide, spraying large fog drops on the back of leaves and safe for operator. In addition, it only needs a little pesticide in air and dust disinfection, moreover, the fog drop is small in diameter but large in quantity and it is well distributed and could float in the air a long time, which make the air and dust are disinfected effectively. So the nebulizer is well-liked by users. 

产品信息：

Product Information:

名称：手提式超低容量雾化机

Name: Portable Ultra-low Capacity Nebulizer

额定功率：1200W   药箱容量：4.5升

Rated Power: 1200W   Capacity of the Kit: 4.5L

静风喷射距离：8-10米    出药量：150-260ml/Min

Spraying range in static wind: 8-10meters   Spraying Rate: 150-260ml/Min

电线长度：5米 包装尺寸：43*26*43   重量：4KG

Wire Length: 5meters  Size: 43*26*43  Weight: 4KG

操作指南：

Operation Instruction:

第一步：加入药水，打开水壶盖子，加入适量的药水，再按药水调配的比例加入清水，盖上盖子方可第二步操作（此处必须密封，出厂前有密封垫）

First: Add Potion. Open the lid of the kettle and add proper potion, then add water according to proportion, then cover the lid and start the second step(It must be sealed, with gasket before delivery)

第二步：接通电源，在接通电电源前必须检查电源是否带有漏电装置，严禁在不带漏电保护装置下工作，以防带来触电危险。

Second: Connect the power supply. Before connecting the power supply, it is necessary to check whether there is a leakage device. It is strictly prohibited to work without leakage protection device, in case of electric shock.

第三步：打开电源开关，开关按到[image: image1.jpg]


为工作状态，O为关闭

Third: Turn on the switch. The signal [image: image2.jpg]


 shows working state, the O shows off.
第四步：调节流量开关，出厂前产品流量开关设置为最大工作流量状态，用户可根据自身需求调节喷雾量大小

Fourth: Adjust the flow switch. Before delivery, the flow switch should  be set into the largest flow state and the user could adjust the spraying amount according to his needs.

第五步：喷雾作业时，行走速度不要忽快忽慢，喷头也不能任意左右或上下摆动，以免作物着药过多或过少影响防治效果，甚至出现药害。操作人员要随时注意机器及齿盘的转速，如果转速降低应立即停止喷药，洗净喷头并进行检查维修。喷药时还要注意风速与风向的变化，以便根据风向来改变喷向。风大时则应停喷。直接喷施不加水的油剂农药时，由于农药含量高，浓度大，必须采取防护措施。即操作人员一定要穿工作服，戴口罩、风镜、手套和帽子，作业时不准吸烟或吃东西；要备有脸盆、肥皂、毛巾，作业完毕要立即洗净手和脸；工作服要勤洗常换。

Fifth: During the spraying operation, the walking speed should be stable, and the sprinkler can not swing arbitrarily right or left, up or down, in case of spraying too much or too little on the crops, which will affect the effect even to harm the crops. The operator should always pay attention to the rotating speed of the machine and the gear plate. If the rotating speed reduces, he should stop spraying immediately, clean the nozzle, inspect and maintain. When spraying, according to the wind speed and direction to adjust the spraying direction. Stop spraying when the wind is strong. When spraying the oil pesticide without water directly, the protective measures should be taken due to the high content and concentration of pesticide. Operators must wear work clothes, masks, goggles, gloves and hats, not smoke or eat while operating. Basins, soap and towels should be prepared for operators so that they can  wash hands and faces immediately after operation. Work clothes should be washed and changed frequently.
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操作步骤：
Operation Procedure:

加入药剂 Add potion

接通电源 Connect power supply

打开电源开关 Turn on the switch

调节流量开关 Adjust the flow switch
进行雾化作业 Carry out the spraying operation
注意事项：

Notes:

机器使用完毕后一定要将剩余的药液倒出再加入清洗喷雾2-3分钟

After the operation is finished, the left potion should be poured out, then adding cleaning spray for 2-3 minutes 

开机时：先打开电源开关，再调节出药阀门

Turn on machine: Turn on the power switch first, then adjust the potion-out valve

关机时：先关闭出药阀门再关闭电源

Turn off machine: Close the potion-out valve first, then turn off the power switch

严禁在喷雾作业时用喷雾器直接对人和动物直接喷射消毒

While spraying, it is prohibited to spray to human and animal directly

严禁在没有漏电保护装置情况下操作此产品

Without leakage protection device, it is prohibited to operate the product
严禁连续工作时间超过20分钟

The operation time should be less than 20 minutes

严禁将喷雾器放置在小孩触碰到的地方

The sprayer should be placed away from children

常见故障及解决方法：

Common faults and solutions:

不出雾：第一检查设备是否密封，特别是后盖是否密封，如不密封将其密封。第二检查电机是否通转，如不转检查电源是否有电，如无电请接通电源，如电源无问题那么更换电机。第三如上面两项都无问题，检查流量开关是否堵塞，堵塞情况下拆下流量开关进行清洗或跟换。

No spray: firstly, check whether the equipment is sealed, especially the back lid, if not, seal it. Secondly, check whether the motor is running, if not, check whether the power supply is powered, if there is no power, please turn on the power supply, while the power supply is normal, replace the motor. Thirdly, if the above two items are all correct, check whether the flow switch is blocked, if it is, remove the flow switch and clean or replace it.

售后服务专线：                   
After-sale service contact:                    
生   产   商：                             

Manufacturer:                    
地        址：                   
Address:                    
邮        编：                   
Postcode:                    
